

مصرف الامارات العربية المتحدة المركزي  
Central Bank of the U.A.E

Notice No. :  
Date : 20/03 /2007

إشعار رقم:  
التاريخ : ٢٠٠٧/٠٣/٢٠

To : All Banks and other Financial  
Institutions

إلى : كافة البنوك والمنشآت المالية الأخرى

We wish to inform you that the Central Bank of the UAE will hold a one day specialized seminar under the title “**Venture Capital and Private Equity– An Overview with focus on Regulation**” as below:

نود إحاطتكم علما بأن مصرف الامارات العربية المتحدة المركزي سوف يعقد ندوة متخصصة ليوم واحد تحت عنوان " رأس المال المخاطر ورأس المال الخاص - نظرة عامة مع تركيز على الدور التنظيمي"، وذلك على النحو التالي:

**Date** : Wednesday, 4<sup>th</sup> of April, 2007  
**Venue** : Central Bank of the UAE, Head Office, Abu Dhabi.

التاريخ : الأربعاء الموافق ٤ أبريل ٢٠٠٧  
المكان : المصرف المركزي ، المقر الرئيسي، أبو ظبي

**Objective:**

**الهدف**

Growth in the Venture Capital and Private Equity markets have been phenomenal in the last few years. This growth and the increase in deal sizes have caught the attention of investors and regulators. With this in view, industry regulation should be established to promote best practices in this sector. This seminar will focus on these aspects.

شهدت أسواق رأس المال المخاطر ورأس المال الخاص نموا هائلا في الأعوام القليلة الماضية. وقد لفت هذا النمو والزيادة الكبيرة في حجم التعاملات انتباه المستثمرين والسلطات الرقابية على حد سواء. ومع نمو هذه الصناعة، يتوجب أيضا وضع النظم لتحقيق أفضل الممارسات في هذا القطاع. وستركز هذه الندوة على هذه الجوانب بصورة خاصة.

Each institution is kindly requested to nominate **ONE/TWO** senior staff member to attend the Seminar.

يرجى من كل جهة ترشيح واحد/اثنين من كبار موظفيها لحضور هذه الندوة.

A copy of the programme is attached herewith. For further details please look at our website [www.cbuae.gov.ae](http://www.cbuae.gov.ae).

ونرفق نسخة من برنامج الندوة. لمزيد من المعلومات يرجى الاطلاع على موقعنا الإلكتروني  
. [www.cbuae.gov.ae](http://www.cbuae.gov.ae)

Please nominate your attendees by 31st of March, 2007 by emailing us their names at [mathewm@cbuae.gov.ae](mailto:mathewm@cbuae.gov.ae) or faxing us the details on the attached form (Fax 02 - 6668483).

يرجى تسمية ممثلكم للحضور في/قبل ٣١ مارس ٢٠٠٧ عن طريق إرسال أسمائهم على البريد الإلكتروني: [mathewm@cbuae.gov.ae](mailto:mathewm@cbuae.gov.ae) أو بإرسال التفاصيل على النموذج المرفق بواسطة الفاكس إلي الرقم : ٦٦٦٨٤٨٣ - ٠٢ .

سيفرهادف الشامسي  
المدير التنفيذي لخزانة  
Saif Hadeef Al Shamsi

Executive Director of Treasury Department